
Bestyrelsesmøde 
2021.08.10 klokken 18.30 – 21.30   
  
  
Til stede: Line Woo Min Woo Pedersen, Pia Krogh, Michael Weber Mortensen¸ Malene Skovhus Jørgensen, 
Helle Riber Toftegaard, Peter Riis Mågård, Lærke Kaae Pedersen, Lea Lund Hornstrup, Julie Kirstine Birch 
 

Afbud:   
  
Fraværende:  Bjarke Jensen 
  

  

Dagsorden 
 

 Punkter:  Referat: 

1. Godkendelse af dagsorden  
 
 

 
 

2. Ansættelsesudvalg og processen for 
ansættelse af ny kontraktholder  
 
 

Den 16/8 kommer Genitor for at lave 
interviews med følgende 3 grupper:  

- Ledelse  
- Tillids- og medarbejderrepræsentanter 
- Bestyrelsen + Formanden for RTI og 

Formanden for Ejer Bjerge. 
-  

Ansættelsesudvalget bliver: 
Line (daglig leder), Mogens (teknisk 
serviceleder), Berit (lærer-TR), Rasmus 
(pædagog-TR) 
Bestyrelsen: Malene (formand, forælder skole), 
Helle (næstformand, forælder dagtilbud/skole), 
Lærke (medlem, forælder dagtilbud), Pia 
(pædagog medarbejderrepræsentant) og 
Michael (lærer medarbejderrepræsentant)  

3. Nye medlemmer bestyrelsen  
 
 

Vi søger 2 til bestyrelsen. Malene skriver ud til 
forældrene omkring afholdelse af infomøde.  

 Nyt fra afdelingerne   Vuggestue: Der er startet 3 nye børn til august, 
og til september starter 5 mere. Skønt med nye 
børn, og det kræver selvfølgelig flere hænder. 
Nanna som har været studerende i huset og nu 
er færdiguddannet, har takket ja til 37 timer 
indtil sommer, med mulighed for evt. 



forlængelse. Derudover har vores faste vikar 
Sarah, takket ja til timer i vuggestuen.  
Børnehave: Der er startet 3 nye børn. Lotte er 
startet som pædagog i børnehaven, Marianne 
går på barsel til start oktober, der er slået et 
barselsvikariat op. Vi håber på flere gode 
kandidater, til flere medhjælpere/vikarer i 
huset.  
Fritter: Intet nyt  
Skole: Godt i gang med et nyt skoleår. 
Relationskompetenceforløbet arbejdes der 
fortsat videre med, hvor der bl.a. udarbejdes 
klassekontrakter. Derudover er Emil og Pia i 
gang med Engineering-kursus og Signe med 
læsevejlederkursus. 
Corona: Vi nyder at hverdagen bliver mere og 
mere normal. Line informerer til forældre når 
der er opdateringer. 

6.  Eventuelt  
 
 

- Opmærksomhed på, at 
Landsbyordningen i tiden uden 
kontraktholder, fortsat er 
repræsenteret og at samarbejdet 
mellem Landsbyordningen og Ejer 
Bjerge prioriteres 

- Bestyrelsen ønsker på et kommende 
møde en drøftelse af hvordan vi i 
Landsbyordningen kommunikerer 
udadtil: Hjemmeside, Facebook? 
Derudover skal 
kommunikationsprincipperne omkring 
bestyrelsesdokumenter 
(dagsordner/referater) også revurderes.  

- Fremadrettet godkendes referatet i 
slutningen af bestyrelsesmødet.  

 Line og Malene mødes og fastsætter datoer for kommende møder/punkter årshjulet  
 

 


